
Retsudvalget

Til: Justitsministeren

Dato: 30. januar 2014

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

REU alm. del

Spørgsmål 539
I forlængelse af Rigspolitiets undersøgelse af tjenesterejser i PET, bedes mi-
nisteren oplyse, hvorfor Rigspolitiet ikke har undersøgt PET’s tjenesterejser i
perioden fra før 2011, når det i flere artikler er blevet rapporteret, at der i le-
delsen i PET var problemer med at overholde reglerne før 2011. Ministeren
bedes endvidere oplyse, om ministeren mener, at Rigspolitiet har foretaget en
tilstrækkelig grundig undersøgelse af PET, eller om ministeren vil tage initiativ
til en mere dybdegående undersøgelse, der også medtager perioden fra før
2011.

Spørgsmålet er stillet efter ønske fra Peter Skaarup (DF).
Svaret bedes sendt elektronisk til spørgeren på dfpesk@ft.dk og til ud-
valg@ft.dk.

På udvalgets vegne

Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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